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Pred dnevi smo ustanovUi

aktiv Zveze mladine v KS Hiuši-
ca-FuSne in Bizovik. Sedež akti-
va je v zadružnem domu v Hiu-
šici.

Predsedstvo vabi vse mladinke
in mladinoe iz omenjenih KS, za
zdaj lahko izbirajo med kulturo,
športom in klubsko dejavnostjo
ter spiemljanjem političnih do-
godkov.

Prostori aktiva bodo odprti
vsako nedeljo.

Aktiv ZM HruSca - Fužina -
Bizovik - Stepanja vas se kot
edina organizacya ZM v teh kra-
jevnih skupnostih sprašuje, kako
more mladinec, dopisnik Naše
skupnosti iz Bizovika, prek sred-
stev javnega obveščanja na podo-
ben način kot v prejšnji številki
NS o&ramotiti pnbližno 200
mladincev in mladink, ki stanu-
jejo v KS Bizovik. Mladi dopis-
nik namreč piše, da se je mla-
dina v tej KS odločila za zinisko
spanje! Mi pa dobro vemo, da so
na zadnji seji sveta KS sklenili
družbene prostore za mladino
zapreti. Pri tem seveda niso mi-
slili na to, da so mladini tako od-
prli vrata v gostilne. Svet KS Bi-
zovik verjetno ne pozna dogo-
vora s SZDL, da mladina soupo-
rablja prostore organizacjj, kot
so KS, SZDL, ZZB in druge.

Spiašujemo se tudi, zakaj do-
pisnik, ki je mlad in sposoben, ni
na kakršenkoli način poskusil
delati v mladinskem klubu, ki
nosi ime revolucionarja in borca
za svobodo Franca Mojškerca-
Frenka.

V ktubu so doslej poslušali
glasbo, igrali namizni tenis, pri-
rejali so različne pioslave in tek-
movanja, organizirafi iztete.

Ze vsota 6.500 dinaijev, ki so
jih mladi dobili z organiziranjem
takih rn podobnih akcij, marsi-
kaj pove. Prenekateri pozabljajo,
da so bili ravno mladi tisti, ki so

adaptirali piostore; sredstva so
piispevaK sami. Sedaj, ko so pro-
stori preurejeni, pa mladi nimajo
več vstopa vanje!?

Zato pozivamo dopisnika NS,
svet KS, KO SZDL in vseorgani-
zac ĵe, da se najprej dogovorijo,
kaj in kako bodo pisati, oziroma
sklepali, vsi pa se morajo zave-
dati, da vsak postopek terja tudi
svojo odgovomost.

Predsednik aktiva ZM
in član OOZK Pliuši-
ca-Fužina, Bizovik in
Stepanja vas
ANTONPERME.s. r.

Predssdstvo OK ZMS in komi-
sija za družbeno-ekonomske od-
nose pri OK ZMS sta pripravila
mtedinsko poHtično šolo za mla-
dince iz delovnih organizacij. Po-
udaiek je na marksdzmu, razvoju
delavskega gibanja, jugoslovanski
revolucijiin na aktualnih politič-
nih dogodkih. Sola je dobro obi-
skana in večina udetežencev je z
izbranimi temami zadovoljna.
PogoyaqaH smo se z nekaterimi
mladimi obiskovalci mladinske
politične šole.

Danilo RADIHAR, Elok-
depo: Menim, da so teme pre-
obširne in da je časa za tako za-
nimive tejne premak). O obBki
izobraževanja ne bi mogel še ni-
česar reči, saj sem na MPŠ prvič,
želel pa bi si Še več takih oblik

jzobraževanja.
Milena ŠMID, Emona-gro-

sist: Ko sem bila določena za
mladinsko politično šolo, sem
bila prepričana, da bom imela v
službi težave. Pa ni bilo tako -
naše podjetje zelo podpira druž-
benopolitično usposabljanje. O
mladinski potttični šob lahko
povem vse samo pohvabio, saj so
teme res dobro izbrane in niso
preobšime.

Dobro bi bilo, da bi mladin-
ske politične šote razariB tako,

da bi jih lahko obiskalo večje
število mladih.

Pavla DRNOVSEK, KTH:
Menim, da so teme preobširnc.
Bolje bi bilo obravnavati eno
santo temo, pa tisto podrobneje.
Tudi časovno bi raje videla, da
bi bila MPŠ organizirana v enem
tednu, ne pa, da se deli. Pri nas v
podjetju je veliko mladink in
mladincev; zato bi bilo dobro,
če bi tudi sami organizirali po-
dobno mladinsko politično šolo.

Svojo prvo sejo je imel aktiv
komunistov ptedsedstva in sode-
lavcev predsedstva pri Ok ZMS.
Mladi komunisti so razpravljali o
dosedanjem delu in o nalogah, ki
jih še čakajo.

V dogovoru z MK ZMS je OK
ZMS obiskal osem mladinskih
aktivov. Z mladimi iz delovnih
organizacij smo se pogovarjafi o
delu MO in o njegovfii načrtih.
Ugotovili smo, da mladinske or-
ganizacjje v podjetjih v glavnnem
dobro delajo, da pa večkiat nale-
tijo tudi na težave. Podrobneje
bomo o teh obiskih fe pisali.

OK ZMS pripravlja delovni se-
minar za člane predsedstva in za
sodelavce. Pripravili se bomo na
novo programsko in volitao kon-
ferenoo, ki bo v februarju.

PripravUi botno nova pro-
gramska izhodišča in akcjjske
programe ter jih dali v javno raz-
pravo.

Komisija za idejnopolitično
vzgojo je pripravila prvi cikel pe-
tih predavanj za vodstva mladin-
dcih oiganizacjj v osnovmh šo-
Jah. Predavanja za najmlajše čla-
ne mladinske organizacjje so raz-
porejena od 12. decembra 1972
do 16.januarja 1973.

Tudi v januarju bo seja aktiva
mladih komunistov, obiavnavali
pa bomo tretjo sejo konferenoe
ZkJ.


